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Přijela k nám pouť

  

A to doslova a do písmene. Zničehonic, najednou tu byla. Na rovinu ale nutno podotknout,
takhle pohádkově to nebylo. Na Obec přišla nabídka, slovo dalo slovo, starosta Michal Scheidl
si řekl: „Proč by ne, zkusit se to může, není co ztratit“. A tak, asi poprvé v 627-leté historii Vísky
(s nadsázkou)  měli občané možnost  létat ve vzduchu, ať na twisteru či uvázání do popruhů na
jumpingu (skákání) či jinak si vychutnávat  pravou pouťovou atmosféru. Popravdě, pouť  u nás
ještě asi nebyla, ale s akci, kde jsme měli možnost se  také  vyřádit na lunaparkových atrakcích,
jsme už tu čest měli, a to při posvícení pořádaném coby doprovodný program na chovatelských
výstavách. Ať tak či tak, byl to vynikající nápad Obce Višňová, jak „vytáhnout“ spoluobčany z
domovů, dát je dohromady k sousedskému posezení. Kromě toho všichni, dospělí i děti, měli 
možnost se  vyřádit, ať už na zmiňovaných atrakcích, tak i na skákacích hradech, na střelnici,
… Vhodným doplněním poutě byly i pohádky z Divadla jednoho Edy  či poslech populárního
hudebního dua Čenda a Pavlína. Překvapením pro mnohé možná byla také nabídka vyzkoušet
si  na sále kulturního domu projetí na RC autodráze s modely závodních autíček. Nákup
tradičních pouťových srdíček či podobných sladkostí byl též samozřejmostí. Pochopitelně, ani
hladoví či žízniví nepřišli zkrátka.

  

Co říci závěrem? Vše je jednou poprvé.  Po „vychytání počátečních much“, například je třeba
rozšířit nabídku lunaparkových atrakcí, zajistit více prodejních stánků, zlepšit propagaci … , je
možné konstatovat, že do budoucna je snad  našlápnuto dobře.

  

Další fotografie z poutě jsou umístěny ve fotogalerii webu.
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